
Raadsconvent 9 februari  
Memo van: E.A.Schreiner, L. Berends, W. Paap n.a.v. raadsconvent januari 
2016 
Aanpassingen 8 februari in het paars 
 
 
Vraag en antwoord naar aanleiding van de gehouden presentatie in het 
raadsconvent met betrekking tot de herinrichting van de raadszaal in verband 
met een andere gewenste opstelling. 
 
Een lagerhuis opstelling is in een aantal varianten gepresenteerd, deze 
presentatie en een kostenoverzicht van de vervanging van het audio – 
videosysteem is aan de fractievoorzitters verzonden. 
 
Vraag; Is het mogelijk dat nog wordt voorzien in een plaatje(s) met zicht vanuit het publiek 
Antwoord; Dit is verzorgd. De plaatjes zijn beschikbaar via de link die u treft in dit document. 
Ook zijn er plaatjes met uitzicht op de foyer meegenomen.  
 
Vraag; Kan het huidige meubilair hergebruikt worden. 
Antwoord; Andere opstellingen (aan het lagerhuis gerelateerde opstellingen) vraagt nieuw 
meubilair. Het huidige meubilair kan niet aangepast/hergebruikt worden en is niet 
uitbreidbaar. 
 
Vraag; In hoeverre wordt rekening gehouden met mindervaliden. 
Antwoord; Mindervaliden dienen op de eerste rij plaats te nemen, zeker indien voor een 
“tribune” opstelling wordt gekozen. 
 
Vraag; Uitgangspunt was ook een multifunctioneel gebruik. 
Antwoord; In alle gepresenteerde opstellingen voor de raadzaal is het meubilair geschikt 
voor multifunctioneel gebruik. Deze varianten zijn ook afgestemd met de ambtelijke 
organisatie. De bezettingsgraad van de raadzaal zal hierdoor omhoog gaan en aantrekkelijk 
worden voor gebruik door externe partijen of huurders.  
 
Vraag; Welke capaciteit heeft de publieke tribune ten opzichte van de huidige situatie. 
Antwoord; In de huidige situatie wordt voorzien in maximaal 40 losse stoelen. In de nieuwe 
gepresenteerde opstellingen kan worden voorzien in 54 losse stoelen en ca. 11 zitplaatsen 
aan de ronde wand. Het aantal geschakelde stoelen ( bij grotere bijeenkomsten) zal ook 
hoger uitvallen. Bij de opstelling in hoefijzeropstelling zal de publiekstribune krapper uitvallen 
en vermoedelijk ook minder stoelen. Dit omdat de zaal een beperkte ruimte heeft voor max. 
20 zitplaatsen naast elkaar.  
 
Vraag;  Kan worden voorzien in de kosten van de aanpassing van de raadszaal. 
Antwoord; zie onderstaande indicatie van de kosten. Opgemerkt moet worden dat ten 
aanzien van het voor de audio/videogeschatte investeringsbedrag gebaseerd is op grove 
aannames. Binnenkort zal de kostenberekening volgen op basis van meer concrete 
uitgangspunten. Verwacht wordt dat deze specificering van deze investering een lager 
investeringsbedrag oplevert. Ambtelijk wordt er naar gestreefd dit bedrag rond maximaal 
199.000 euro zal uitkomen. Momenteel loopt er een aanvraag om met een gespecificeerde 
offerte te komen en daarbij mee te nemen het hergebruik van bijv. de microfoons en andere 
toepassingen. Bij de recente update van het AV rapport komen de kosten uit op 204.000 
euro. Het verschil zit in het aantal microfoons. De microfoons kosten ongeveer 1450 euro per 
stuk. Wanneer er voor vergaderstijl “lagerhuis” wordt gekozen kan het aantal microfoons 
worden beperkt tot maximaal 20. Dit levert een forse besparing op. Tevens kan er worden 



volstaan met 3 camera’s in ze raadzaal. De verwachting is dat op het moment dat er een 
aanbesteding wordt gedaan, dit bedrag nog naar beneden zal gaan.  

Onderdeel Investering in euro 
inclusief BTW 

Afschrijving in 
jaren 

Kapitaalslasten per 
jaar 

bouwkundig 50.000,00 40 3.000,00 

installaties 20.000,00 15 2.000,00 

audio - video wordt 204.500, 00 10 22.000,00 * eerste 
jaar 27.000,00 

meubilair 100.000,00 10 13.000,00 

 
Ten aanzien van de dekking van de kapitaalslasten wordt het volgen opgemerkt: 
-  Inzake de investering van de vervanging van de audio – video apparatuur is 
 reeds,middels een raadsbesluit, voorzien in dekking voor een bedrag van  
 € 100.000,00 (= € 8.000,-- kapitaalslasten). 
-  De audio/videoapparatuur maakt het handmatig notuleren door een externe notuliste  

overbodig. Inzet van deze besparing voor dekking kapitaalslasten is € 9.000,-- 
Tevens kan er ongeveer € 8000 euro gedekt worden vanuit de huidige budgetten van 
de gemeenteraad.  

- De multifunctionaliteit van de raadzaal maakt gebruik voor derden mogelijk. 
 De gegenereerde inkomsten daaruit worden geschat op € 10.000 per jaar. 
-  Doordat de ICT ondersteuning en reparatiekosten grotendeels wegvallen valt er een 

bedrag vrij van € 3000 per jaar.  
-  Het bedrag van 204500 zal naar verwachting nog lager uitvallen door het 

aanbesteden 
- De in het staatje genoemde investeringskosten zijn inclusief BTW. Voor groot deel 
 van de investeringskosten zal geen BTW verschuldigd zijn (ca. 15%). 
  
Totaal is er voor 38000 euro per jaar aan dekking gevonden binnen deze verschillende 
posten.  
Indien het bedrag rond audio/video niet lager uitvalt, reserveren wij een post van 18.000 euro 
in de voorjaarsnota. Dit kan nog naar beneden worden bijgesteld indien noodzakelijk. 
Doordat de kosten van AV lager zijn uitgevallen en er nog een bedrag bij ICT vrijvalt en er 
nog BTW afgetrokken wordt, kunnen wij concluderen dat er voor het totale bedrag van de 
raadzaal er dekking is binnen de bestaande budgetten.  
 
Vraag;  Kan audio – video niet los van elkaar gezien worden en alleen worden voorzien in 
vervanging van video. 
Antwoord;  Op het moment dat alleen de techniek wordt vervangen is aanpassing van de 
raadzaal qua opstelling in de komende jaren niet haalbaar, gezien de techniek zich dient te 
baseren op de opstelling van het meubilair. Tevens, gelet op de huidige staat van de 
aanwezige installaties, is dit niet wenselijk en niet aan te bevelen. Daarnaast zit een groot 
deel van de kosten in het vervangen van de audio/ video. Het verbouwen van de raadzaal 
valt qua kosten in verhouding lager uit.  
 
Vraag; Is het mogelijk dat kan worden voorzien in een proefopstelling (voorkeur voor tribune) 
Antwoord; Het nabootsen van een proefopstelling met verhogingen is ingewikkeld, 
daarnaast doet dit geen recht aan de opstelling zoals in Harderwijk of hetgeen wat 
mogelijkerwijze in Heerhugowaard wordt beoogd. Aan te bevelen is om op locatie in 
Harderwijk een vergadering( van een commissie of ander overleg) te houden of een 
trainingssessie debatteren.  
 
Vraag; Is rekening met een mogelijke uitbreiding van het aantal raadsleden. 
Antwoord; In alle (lagerhuis)opstellingen is rekening gehouden, kan worden voorzien, in een 
uitbreiding van het aantal raadsleden tot 40 personen. De huidige opstelling van de raadzaal 



kan niet worden uitgebreid, ivm ruimtegebrek en het niet kunnen aanpassen van het huidige 
meubilair.  
 
 
De presentatie en plaatjes van de raadzaal/foyer en de impressie van het werkbezoek kunt u 
vinden op de raadswebsite, het besloten deel. 
https://raad.heerhugowaard.nl/besloten/werkgroep-herinrichting-raadzaal 
 
Verder zal u op korte termijn nog aanvullende plaatjes ontvangen waar het spreekgestoelte 
naast de burgemeester en griffie is ingetekend. Dit komt ipv het grote aantal medewerkers 
naast de burgemeester ( moeten er max 2 worden).  
Op het moment dat het nieuwe AV rapport beschikbaar is ( zeer korte termijn) wordt deze 
ook aan deze webpagina toegevoegd. Is aan u reeds toegezonden 

https://raad.heerhugowaard.nl/besloten/werkgroep-herinrichting-raadzaal

